

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 10

| | |
|---|---|
| Ing-Britt Lindblad, Anders Ödman, Carl Persson, Johanna Larsson, Malin Elfversson och Gunnel Johansson var närvarande. | Närvarande |
| Gunnel hälsade styrelsen välkommen till sitt hem utanför Skövde. Ordföranden Ing-Britt öppnade mötet. | § 1 Välkommen |
| Rapporter arrangemang Julbord 15 december Julbordet samlade 34 personer på Marstrands fästning. Ett trevligt arrangemang med fackelvandring, dramatik, historik och salut innan maten serverades. Att tänka på för framtida julbord: Det är bra att sitta samlat, det underlättar då man vill utbyta information och känna gemenskap. Styrelsen beslöt att Notera rapporten | § 2 Rapporter genomförda arrangemang |
| Källered-Lindome Ing-Britt och Anders rapporterade att förbundskansliet varit i kontakt med scoutkåren och fått information bl.a. om hur kårens ekonomi och scoutstuga har hanterats. Distriktsstyrelsen informerades om läget. Förbundskansliet fortsätter att reda ut vissa frågetecken som finns – och återkommer till distriktsstyrelsen om vi på något sätt behöver agera för att genomföra en nedläggning av kåren. Styrelsen beslöt att Notera rapporten | § 3 Källered-Lindome scoutkår |
| Vinterledarläger 17-19 januari Kalle rapporterade att deltagarna åker i 3-4 bilar till Ransberg, det är för få för att åka buss. Styrelsen beslöt att Notera rapporten | § 4 Kommande arrangemang |
| Distriktsmärke Märkesförslag i tre olika motiv (i olika färgställningar samt med olika text) har tagits fram av Malin. Förslagen ska presenteras för våra kårer och medlemmar. Styrelsen beslöt att <ul style="list-style-type: none">• Åsikter kan sändas in till Malin innan årsmötet.• Beslut fattas av årsmötet 7 mars.• Malin skriver ett informationsbrev till kårerna.• Gunnel sänder ut infobrev + förslag på märken till kårernas kontaktpersoner snarast. | § 5 Distriktsmärke |

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 10

| | |
|---|--|
| <p>Distriktets ekonomi</p> <p>Distriktskassören rapporterade följande:</p> <ul style="list-style-type: none">• Omplaceringen av distriktets pengar, enligt beslut på distriktsårsmötet, är ännu inte klar.• Status idag är att distriktet ser ut att få ca. 30.000 i vinst år 2019, jämfört med budget. Dessutom kommer distriktets fonder att ge god avkastning. <p>Orsaker till det positiva resultatet år 2019: Regionbidragen har gett mer än budgeterat och ett flertal arrangemang har blivit billigare än planerat (Kosläpp, Norporee, FM-resa, Helgläger, m.fl.).</p> <p>Budgeten överskreds för några poster bl.a. Utbildningsbidrag, Julbord, Styrelse och Årsmöte.</p> <ul style="list-style-type: none">• Lägerpotten har minskat år 2019, pga. många utbetalda bidrag till WSJ2019. <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Godkänna rapporterna. | <p>§ 6 Ekonomirapport</p> |
| <p>Verksamhetsberättelse 2019</p> <p>Styrelsen beslöt att Verksamhetsberättelsen tas fram på gemensam plattform där vi kan hjälpas åt att lägga in texter, enligt följande:</p> <p>Inledning: Ing-Britt Mätbara mål år 2019: Gunnel Medlems- och aktivitetsstatistik per kår: Gunnel Styrelse och andra valda personer: Gunnel Arrangemang: Distriktsråd med äventyr, Kurs eBas o Klartänkt: Gunnel Skidresa: Ing-Britt Årsmötet: Gunnel Kosläpp: Gunnel Feel good vandring: Malin Norporee: Anders Ledarsegling: Mikael Stenström via Gunnel Helgläger: Birgitta Persson via Kalle Inför FM: Gunnel FM resa: Kalle Äventyr Mölndal: Gunnel Julbord: Kalle Utbetalda bidrag: Kalle Information: Gunnel Representation. Gunnel Ekonomi: Se föregående år + ”Delar av lägerpotten har använts under året.” Slutord: Ing-Britt</p> | <p>§ 7 Handlingar till distriktsårsmötet</p> |

| | |
|---|---|
| <p><u>Inriktningsdokument 2020</u></p> <p>Styrelsen beslöt att Göra några smärre ändringar i texten. Gunnel skriver nytt förslag till Inriktningsdokument.</p> <p><u>Arbetsplan 2020</u></p> <p>Styrelsen beslöt att Ändra fokusområden samt lägga till förberedelser inför Förbundsmötet 2021. Gunnel skriver nytt förslag till Arbetsplan.</p> <p><u>Arrangemangsplan 2020-2021</u></p> <p>Styrelsen gick igenom alla arrangemang och lade till några nya. Men flera saker återstår att utreda innan vi har ett färdigt förslag.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Arrangemangsplanen ska diskuteras på Vinterledarlägret.• Johanna ansvarar för arrangemanget ”FM Kickoff”, som förläggs till Grindstugan i Mölnlycke.• Johanna kollar lämpligt datum för ”FM Kickoff” och planerar de processer/metoder som ska användas för att fastställa nödvändiga ramar och börja forma en planeringsgrupp.• Ing-Britt utreder vilket program vi ska ha den 7 mars i samband med årsmötet. Se punkt 8 nedan.• Gunnel undersöker om hon kan få proffsig hjälp från någon scoutkår, för att arrangera Distriktslägret på Ransberg.• Kalle undersöker med förbundet om de kan lägga in en kurs i ”Vildmarkssjukvård” på Utbildningshelgen 17-18 oktober. | |
| <p>Styrelsens förslag till årsmötet</p> <p>Styrelsen formulerade sina förslag till årsmötet. Styrelsen tittade igenom NSF:s nya stadgar för scoutdistrikt och fann att dessa bör antas av årsmötet.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Inte betala ut några lägerbidrag år 2020, istället ordnar distriktet gemensamma bussresor till förbundslägret Frejd.• Lägga sex förslag till årsmötet gällande: Årsavgift, Arvoden och Ersättningar, Bidrag till internationell scoutupplevelse, Nya distriktsstadgar, Distriktsmärke samt Regler för avanmälan. | § 8 Styrelseförslag till distriktsårsmötet |
| <p>Distriktsårsmöte 7 mars</p> <p>Ing-Britt kontaktade FS i december och frågade om de kan förlägga sin ”Lokala framtidsträff Väst” till vår årsmötesdag. Inget svar ännu.</p> <p>Möteslokalen ligger en bra bit utanför Trollhättan, bilåkning krävs. Vi vill erbjuda en inspirerande aktivitet vid sidan av förhandlingarna.</p> | § 9 Program för distriktsårsmötet |

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 10

| | |
|--|----------------------------|
| <p>Styrelsen diskuterade följande programupplägg:</p> <p>Kl. 11 Visning Lödöse Medeltidsmuseum Kl. 13 Lunch i möteslokalen Bergfast, Slättenavägen. Därefter årsmötesförhandlingar</p> <p>Under mötet inkom senare ett mail från FS, att en FS-ledamot vill besöka vårt årsmöte.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Ing-Britt besvarar FS-ledamotens frågor och reder ut vad han önskar framföra/genomföra och vilken tid som åtgår.• Styrelsen beslutar därefter om programmet för den 7 mars. | |
| <p>Ordföranden avslutade mötet.</p> | <p>§ 10 Avslutning</p> |

Skövde 2020-01-22

Göteborg 2020-01-23

Vid pennan

Justerat

Gunnel Johansson

Ing-Britt Lindblad

Gunnel Johansson

Ing-Britt Lindblad